
Liemarka Vel  

Stiftet 9. september 2000 

Referat styremøte nr. 2/24, 23.02.2024 

Til stede:  Åshild, Anita, Kjell-Ole og Stein 

Forfall:  Tore 

Sak 08//24   Godkjenne siste referat styremøte 4. oktober 2023   
  Referatet enstemmig godkjent! 
 
Sak 09/24   Status økonomi         
  Status pr 18.02.24 er som følger: Lagskonto kr 47.957. Skiløyper kr 196.958.  

Vi har mottatt kr 16.670 Grasrotmidler for 2023. Så langt betalt kr 47.000 i løypekjøring. 
Hallingdal Varme og Sanitær AS er fakturert kr. 7.500 i sponsorstøtte, ikke mottatt enda. 
Stein har søkt om tilskudd fra Sparebankstiftelsen Hallingdal Valdres og fra Skue Sparebank. 
Stein har bedt om kr 30.000 fra Buvasstølan for vår del av løypeprepareringen i 
Eventyrløypa. 
Antall betalende løypeavgifter som sist ca. 100 stk. Betalingspåminnelse sendes ut mot 
slutten av uke 9, jfr. forrige styremøte. Innlegg på Venner av Liemarka i den forbindelse.  
 

Sak 10/24 Status på løypekjøring        
Vi har mottatt svar på vår henvendelse vedr. refusjon for preparering av Eventyrløypa. 
Buvasstølan Sti- og Løypelag er ikke uenig i vår argumentasjon.  De har nå fått på plass en 
ny løypemaskin. Hva vi får i støtte er noe avhengig av om denne maskinen kommer i drift 
inneværende sesong. Stein følger opp videre. 

   
Sak 11/24 Arrangement lørdag 24. februar. 
 Ca. 60 – 65 personer møtte opp. Arrangementet må igjen sies å være vellykket. Flyttingen til 

Dypilen fingerte utmerket, steder er godt egnet, ligger i ly for vinden og det er en flott 
akebakke ned mot Krøren. Det er på sin plass å takke Ole Lie for funksjon som skiheis! Alle 
barna storkoste seg – og det var vel like stas å kjøre snøscooter opp bakken som å ake ned. 
Styret takker også pølsekoker Sølvi Halck for tilbereding av ca. 4 kg pølser!              

 
Sak 12/24 Skilting av stier         

I forbindelse med skilt har Kjell-Ole sendt søknaden til Lie Grunneierlag og Endre Lie. 
Årsmøtet er rett over påske Åshild følger opp dette på årsmøtet. Det er mulig det er støtte 
å hente til slike skilt. Åshild sjekker med Nesbyen kommune, Stein sjekker med DNT. 
Kjell-Ole kommer tilbake med oversikt over avtalte 8 skilt, og hvilken retning de skal peke 
«høyre» «venstre». Deretter kan disse bestilles når vi får prinsipielle svaret fra Lie 
Grunneierlag. 

 
Sak.13/24  MVA-kompensasjon.  
 Liemarka Vel er registrert i Frivillighetsregisteret siden 2014. Vi kan ha avvikende 

regnskapsår og må ha godkjent og signert årsregnskap, også signert av en valgt revisor 
blant medlemmene. Videre godkjent årsmelding. Vi må i tillegg føre en transaksjonsliste i 
henhold til tilgjengelig mal. Søknadsfrist hvert år er 1.sept. Vi kan da søke basert på siste 
godkjente regnskap, og utgifter/mva som vi har betalt i perioden 01.07- 30.06 i 
regnskapsåret forut.  De 3 siste årene har det blitt utbetalt hele beløpet for godkjente 
søknader. Konklusjon er at vi kan vente til løypekjørerne mva-registrerer seg og 
begynner å fakturere med mva, så kan vi søke høsten etter.  

 
Sak 14/24 Eventuelt 

• Lusvatn benker. Åshild har snakket med grunneier og denne gir ikke tillatelse. 

• Vi ser på mulighetene for å plassere en benk ovenfor Ausa ved sti til Blåfjell. Åshild 
sjekker med grunneier. 

 
Stein E H 
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